
 
 

Korte berichten uit de raadscommissie van donderdag 12 april 2017    
 

Aanwezig zijn: de dames E. Hoekstra-Blaauw, en H.T. Pestman en  
de heren B. Bosch, H. Kooistra, P. Haanstra, H. Lode, A. Bolhuis, T.J. de 
Wit, R.F. Staijen (voorzitter), en M.C. Huisjes (griffier) 

 
Tevens aanwezig wethouders mevrouw A. Postma en de heer P.C. Heidema, alsmede  
de heer N.A. van de Nadort, burgemeester. 
 
Afwezig zijn:  
de heren J.A. Joling, P. Rebergen en  
de dames J. Kuin-v.d. Poel en M. Wijnja 
 
1. Opening 
De voorzitter, de heer Staijen, opent de vergadering en heet een ieder welkom.  
Er hebben zich geen insprekers gemeld. 
 
2. Korte verslagen van de commissievergadering 9 maart 2017  
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
3. Klimaatbestendig rioleren. (informatief) 
De voorzitter stelt de heer D.Jansma( beleidsmedewerker gemeente Groningen) in de 
gelegenheid aan de hand van een presentatie het onderwerp toe te lichten. 
Hij gaat achtereenvolgens in op: 
Overzicht huidige situatie 
Wat is er tot nu toe gedaan? 
Klimaatontwikkeling 
Wat gaan we doen? 
Wat zijn de prioriteiten?  
 
De presentatie is bijgevoegd. 
 
4. Discussie keuzes duurzame energie Ten Boer richting energieneutraal 2015 
  
Portefeuillehouder mevrouw A.Postma leidt het onderwerp kort in . 
Zij verwijst daarbij ook deels naar de verstrekte informatie in de raadsmemo. 
Aan de hand van een presentatie wordt door de heren Idzo Wiersma en Martijn Schuit het 
onderwerp toegelicht.  
Uiteindelijk worden een 5-tal vragen aan de commissie te weten: 
1.Ziet u de ontwikkeling van grootschalige windenergie in onze gemeente als een belangrijk 
spoor waarlangs wij aan onze duurzaamheidsambitie kunnen werken? 
 
2.Kunt u zich vinden in de in deze memo geformuleerde uitgangspunten waarlangs wij de 
beleidsvorming rondom grootschalige windenergie willen oppakken? 
 
3.Heeft u nog aanvullingen op de geformuleerde principes aangaande de in deze memo 
gepresenteerde communicatiestrategie? 
 
4.Heeft u een voorkeur voor de in deze memo aangegeven communicatieve en participatieve 
acties/aanpak voor de beleidsvormende fase? 
 
5.Heeft u zelf nog een voorstel of een aanvulling op de in deze memo beschreven aanpak? 
 
Vanuit de raadscommissie worden onder meer de volgende vragen/opmerkingen gemaakt: 
De kosten van een doorsnee gezin voor energie liggen nu rond de 150 euro pm; hoe ligt dat 
straks 



De lusten en de lasten moeten eerlijk verdeeld worden 
Men spreekt over grootschalige ( wind) projecten; wat is grootschalig, zeker in relatie tot de 
aankomende herindeling 
Grootschalig hoeft niet perse te betekenen in eigen gemeente 
Deelname bewoners belangrijk (bv aandelen, lokale energie coöperaties) 
Als je het organiseert: nooit top-down, burger betrekken 
Communicatie : breed en frequent 
 
Voor de zomervakantie komt er nog een voorstel naar de raad. 
 
De presentatie is bijgevoegd. 
 
5. Cultureel erfgoed in bestemmingsplannen 
 
De voorzitter geeft na een korte toelichting door mevrouw A.Postma, wethouder , het woord 
aan een drietal presentatoren. 
De heer Leo Dijkstra (gemeente) landschapshistoricus & -ontwerper vertelt iets over  

o Wat is cultuurhistorie 
o Hoe zit dat in Ten Boer? 
o Beschouwing van de landschappelijke ontwikkeling. 

Mevrouw Sanne Tillema (Libau) architectuurhistorica gaat in op  
o Van landschap naar pandniveau 

Bert van de Vorstenbosch (gemeente) bestemmingsplanjurist 
o Hoe kunnen we dit borgen in bestemmingsplannen? Als richtinggevende uitspraak  

 
De onderstaande zaken zijn van belang: 

 De 38 gebouwen op de lijst van het bestemmingsplan buitengebied niet als 
‘karakteristiek’, maar als ‘beeldbepalend’ aan te merken. Voor beeldbepalende 
panden geldt geen sloopverbod. 

 Op de bestemmingsplankaart en in de -regels een strakke maatvoering op te nemen 
voor de beeldbepalende gebouwen. Sloop is dan wel mogelijk, maar gewaarborgd 
wordt dat volume en vorm van vervangende nieuwbouw passend zijn. 

 Tegelijk wordt voorgesteld een traject te starten om te komen tot een gemeentelijke 
monumentenlijst, waarvoor de lijst van 38 gebouwen het startpunt is. Deze gebouwen 
kunnen dan via de monumentenlijst een beschermde status krijgen, in overleg met de 
eigenaren. 

 De uitkomsten van de inventarisatie Ten Post op te nemen als ‘beeldbepalende’ 
panden in een actualisatie van het bestemmingsplan Kleine Dorpskernen. Om 
vervolgens deze panden mee te nemen in het traject om te komen tot een vrijwillige, 
gemeentelijke monumentenlijst. 

 
 
 
6. Rondvraag 
Er zijn geen zaken voor de rondvraag  
 
7. Sluiting  
De voorzitter sluit de vergadering met dank aan iedereen voor zijn/haar bijdrage. 
 
    
Roelof Bosma griffier     
 
 
 
 


